
 

Referat af bestyrelsesmøde 

Torsdag, den 22. januar 2015 kl. 18:00 i klubhuset 

 

Afbud: Heinrich og Asger     

     

1. Tilføjelser til dagsordenen: Ingen 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde:                                                                                     

            Pga. sekretærens fravær sker det på næste bestyrelsesmøde  

3. Meddelelse fra formanden: 

            Dagsorden til fællesmødet med søsporten den 29. jan blev udleveret.                                         

            Erik, Carsten, Lars K. og Lars P. deltager. 

            Formandsmøde i sejlsport syd den 4. feb. kl. 18 I Åbenrå. Erik og  

            Lars K. deltager. 

4. Næstformanden: 

      a. Forslag fra klubhusudvalget (bilag tilsendt) blev gennemgået.  

          Carsten drøfter justeringer af formuleringerne med udvalget. 

            b. Overdækning til værestedet (bilag tilsendt). Det foreliggende forslag           

                blev drøftet, men prisen er for høj. Nyt forslag i galvaniseret stål blev      

                gennemgået, og enighed om at der arbejdes videre med denne  

                model. Erik er tovholder i projektet. 

5. Kasserer: 

            Asfaltregningen er betalt til tiden. 

            Forsinket regning fra Haderslev kommune på leje af pladserne på     

            nordsiden er først modtaget her i januar og er nu betalt. 

            Elproblemerne efter tordenvejret forleden er ved at blive løst.    

            Kabelskaderne dækkes af bygningsforsikringen. 

6. Sekretær: Afbud 

7. Medlemsforhold: 

            To udmeldelser. To aktive medlemmer ønsker at være passive  

            medlemmer. 

 



Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg: 

            Et medlem har været på succesfuldt Instruktør 1 - kursus.  

            To træningspas til et par af vore unge her i foråret. 

9. Broudvalg: 

            Broen ved mastekranen udvides med 70 cm. Mastekranen flyttes ikke. 

            Projektet laves som frivilligt arbejde i løbet af foråret. Lars K. er  

            tovholder. 

            Broformændene har lovet at sætte nye redningskranse op på broerne i  

            løbet af foråret. Ligger på lager. Lars K. er tovholder 

10. Pladsudvalg: 

            Tidsbegrænsning på ”STANDPLADS” for både på land? 

            Ingen tidsbegrænsning så længe der betales de nødvendige   

            kontingenter. Kassereren sender varsel om fjernelse til eventuelle  

            restanter. 

 

            Skal vi stadig fastholde, at man kan ”købe” en broplads dvs. betale     

            broindskud? Fastholdes, men fjernes fra indmeldelsesblanketten.  

            Lars K. sørger for, at det ændres. 

             

            Heinrich har nu på bedste vis etableret effektivt hegn på en del af volden mod syd og vil fortsætte     

            arbejdet senere. Forhåbentlig vil vi fremover undgå ”overløbere”.  

 

11. Sejludvalg: 

            Den traditionelle cykeltur er under planlægning, og indbydelsen kommer    

            på hjemmesiden inden for de næste 14 dage.  

  

12. Eventuelt: 

            På fællesmødet i næste uge lægger Lars K. op til en aftale med         

            kajakklubben om en fælles frontloader til affald i den vestlige afdeling. 

 

 

Ref.: Carsten 


